
About Stone Rose: Five Pieces for Piano
These works are five tracks from my first piano-oriented album on the 2L label, 
Stone Rose, released in 2007. With titles such as ‘Snow in New York’ and ‘The 
Hudson’, the album was very much inspired by my love for New York City, 
which has been my home, on and off, since 2001.

Two of the pieces in this collection, ‘Sidewalks’ and ‘The Hudson’, are also 
published by Edition Peters in versions for cello and piano, along with another 
track from the album, ‘Madison’ (which is also released as as an individual 
publication).

Ola Gjeilo

Zu den Stone Rose: Fünf Stücken für Klavier
Bei den vorliegenden Stücken handelt es sich um fünf Titel von meinem Album 
Stone Rose. Es war das erste, bei dem das Klavier die Hauptrolle spielt, und 
erschien 2007 beim Label 2L. Titel wie „Snow in New York“ und „The Hudson“ 
lassen erkennen, dass das Album vor allem eine Liebeserklärung an die Stadt 
New York ist, in der ich mit einigen Unterbrechungen seit 2001 zuhause bin.

Zwei der Stücke in dieser Sammlung, „Sidewalks“ und „The Hudson“, sind 
bei der Edition Peters auch in einer Bearbeitung für Violoncello und Klavier 
erschienen (zusammen mit dem Titel „Madison“ vom gleichen Album, der auch 
separat erhältlich ist).
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